
  Referat bestyrelsesmøde Fænøsund Park 2‐8     

  29.03.23 klokken 19     

Referent  HBK  Sted: 6. 3 TV   

  Hans Jørn Kay HJK 
Torben Kjærgaard TJK 
Jesper Galmstrup JG 
Helle Kreipke – HBK 
Tove Knudsen ‐ TK 

   

No.  Agandapunkt og actions  Ansvarlig  Deadline 

1.   Velkomst og dagsorden 
Det er ikke vedtægter men husorden, ændres 
derfor nedenfor 
 

   

2.   Godkendelse af referatet fra den 5.10.22 
Referatet godkendt og underskrevet 
 

   

3.   Saldo opgørelse 
 
132.500 er per dd på kontoen. Der er lige betalt 
renovation mv. Til den første går der 46.000 ind 
på kontoen, som til hver den første.  

 
 
 
 
 
 

 

4.   Siden sidst  
 
Der er ordnet græsplæne, fyldt sten op samt 
isat nye låsecylindere.  
 
Der arbejdes fortsat med ladestandere. 
Ampera, der var drøftelse med er solgt til 
Nordlys. Jesper undersøger om det betyder at 
der skal hentes et nyt tilbud. Herudover har 
svenskerne forbudt den ladestander der var på 
talt til FP. Det skal undersøges hvad der ligger i 
det. Der satses på en afklaring inden 
gereralforsamlingen. Jesper giver en melding, 
når han ved noget mere.  
 

 
 
 

 

5.   Punkter til generalforsamling 
Der er dels standardpunkterne med regnskab 
og budget mv. Det sørger administrationen for. 
Der er sendt regnskab til revisoren.  
 
Husorden 
Husordenen blev gennemgået og rettelser 
indsat. Det bliver forelagt generalforsamlingen 
og gennemgået samt henstillet til at overholde 
det.  
 
Hvem er på valg 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 



Tove og Helle er på valg. Alle modtager genvalg. 
Herudover undersøges om revisor (Martin 
Rasmussen), revisorsuppleant (Ole Skov) og 
suppleant (Peter Sørensen) modtager genvalg.  
  

 
 

6.   Indkomne forslag 
Der er kommet to ønsker om at måtte lægge 
fliser og udvide terrassen og få det bragt på 
generalforsamlingen. Et flertal i bestyrelsen 
ønsker at afslå ansøgningen i første omgang, 
med det argument at de oprindelige æstetiske 
linjer i byggeriet bibeholdes. Dog med 
undtagelse af, at der er givet tilladelse til at 
opsætte en række fliser så solsejl kan fæstes på 
den ene side af terrassen.   
Bringes op som forslag på generalforsamlingen 
og de to forslag behandles under et.  
  

   

7.   Eventuelt 
Administrationen sættes på mailen og referatet 
sendes med det samme til Line, så hun kan 
sende ud.  
 

 
 
 

 

 


